
Ve smyslu zákona o svobodném přístupu k informacím žádám o poskytnutí této informace: Jaké 
množství Radioaktivního odpadu ročně vyprodukuje ČR a kolik odpadu je odvezeno do zahraničí či 
naopak přivezeno? 
A kolik jej je vyprodukováno mimo ČEZ.as? 
 


